



Municipalité de Clarenceville Province de Québec

AVIS PUBLIC

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ par la soussignée, directrice générale et greffière-trésorière QUE :

Lors de la séance ordinaire du conseil municipal tenue le 6 février 2024, le conseil a modifié le calendrier des séances ordinaires du conseil qui se tiendront à tous les premiers mardis de chaque mois pour l'année 2024, sauf pour les mois de : janvier, **avril**, juillet et septembre qui seront le 2^e mardi du mois, lequel calendrier se décline ainsi:

Il y a un changement pour la séance du 2 avril, elle est reportée au mardi 9 avril 2024. Entérinée par la résolution 2024-02-020

-ANNEE 2024-

9 janvier	7 mai	10 septembre
6 février	4 juin	1 ^{er} octobre
5 mars	9 juillet	5 novembre
2 avril 9 avril	6 août	3 décembre

Les séances ordinaires se tiennent à la salle du centre communautaire, 1^{er}, rue Tourangeau, Clarenceville à 20 h 00.

Avis donné à Clarenceville, le 7 février 2024.

Directrice générale

CERTIFICAT DE PUBLICATION (Articles 335 et 346 du Code municipal)

Je, soussignée, Sonia Côté, directrice générale et greffière-trésorière, certifie sous mon serment d'office que j'ai publié l'avis ci-annexé en affichant deux (2) copies aux endroits désignés par le Conseil entre 9 h 00 et 16 h ainsi que sur le site internet de la municipalité le 7^e jour de février 2024.

EN FOI DE QUOI, je donne ce certificat ce 7^e jour de février 2024.

Sonia Côté
Directrice générale et greffière-trésorière

PUBLIC NOTICE

IS HEREBY GIVEN by the undersigned Director General and Clerk-Treasurer THAT:

At the regular meeting of the municipal council held on February 6, 2024, the council amended the calendar of regular Council meetings to be held on the first Tuesday of each month for the year 2024, except for the months of: January, **April**, July and September which will be on the 2nd Tuesday of the month, which calendar is as follows:

There is a change for the April 2 meeting, it is postponed to Tuesday, April 9, 2024. Endorsed by resolution 2024-02-020.

-YEAR 2024-

January 9	May 7	September 10
February 6	June 4	October 1st
March 5	July 9	November 5
April 2 April 9	August 6	December 3

Regular meetings are held at the Community Centre Hall, 1 Tourangeau Street, Clarenceville at 8:00 p.m.

Notice given at Clarenceville, February 7, 2024.

Sonia Côté,
Director General and Clerk-Treasurer

PUBLICATION CERTIFICATE (Articles 335 and 346 of the Municipal Code)

I, the undersigned, Sonia Côté, Director Manager and Clerk-Treasurer, certify under my oath of office that I have published the attached notice by posting two (2) copies in the places designated by the Council between 9:00 a.m. and 4:00 p.m. as well that on the website of the municipality on the 7th day of February 2024.

IN WITNESS WHEREOF, I give this certificate this 7th day of February 2024.

Sonia Côté,
Director General and Clerk-Treasurer